
Hilton Garden Inn Dandong
丹东汇侨希尔顿花园酒店



FIND MY PLACE
让我位居优越

Dandong is located in the southeast of Liaoning, beside of the beautiful shore of yellow sea and the Yalu River, the other side of Sino-Korean Friendship Bridge

is North Korea. Dandong is the major of Industry, trade, logistics and tourism border city. There are many famous tourism attractions in Dandong of China, like

the Sino-Korean Friendship Bridge, Great Wall, Green Valley view, Bridge ditch national forest Park and The Korean Memorial.

丹东地处黄海之滨，鸭绿江畔，位于辽宁省东南部，与朝鲜民主主义人民共和国隔江相望，是一个以工业、商贸、物流、旅游为主的沿江沿海沿边城市。丹东被

誉为“中国最大最美的边境城市”、“中国优秀旅游城市”. 这里有许多旅游景点：中朝友谊桥、虎山长城、青山沟风景区、天桥沟国家森林公园、抗美援朝纪

念馆等。



Hilton Garden Inn Dandong is the third of Hilton Garden Inn brand of China and 

the First one in Northern area. Hotel is located in the city center, which is near to 

the train station and long distance bus station. And the hotel downstairs is a luxury 

shopping mall. Modern style hotel which will make you feel comfortable and 

relaxed. Hilton Garden Inn Dandong is your best choice.

丹东汇侨希尔顿花园酒店是希尔顿全球在中国的第三家、北方区第一家希尔顿花园

酒店（ Hilton Garden Inn ）。酒店位于商业中心区域,毗邻丹东市火车站及客运总

站，距中朝界河鸭绿江咫尺之遥，紧邻高端的汇侨国际阳物广场，地理位置十分优

越。酒店风格现代、清新，环境轻松、怡人，是商务旅行者和休闲版游团队的理想

下榻之选。便捷的地理位置和高水准的服务与设施，更为您的佳宿增添享受。



DINE AT MY PLACE
创新味觉惊喜

We have Blue Ribbon Chef about 30 years experience in catering, lead the 

professionals team who can tailer-made delicious food for you. in Hilton  

Garden Inn Dandong you can enjoy Dandong fresh seafood and tasting 

fusion cuisine food of south and north.

我们有三十年餐饮经验的蓝带大厨带领的专业团队，为您定制难忘的美食惊

喜，餐厅融合丹东海鲜与南北创意菜，让您在清新怡人的花园中，品尝地道

美味。



•花荟·味餐厅 – 粤菜与东北菜的完美结合，可容纳108人，共有3个包间。

•Garden Restaurant – Cantonese and Northeastern food fusion, seats 108, 3 private dinning rooms.

•花荟·品吧 – 精品下午茶与美味点心的聚集地，可容纳40人。

•Garden Bar – Panoptic window, Lounge bar,  cocktail, afternoon tea break, seats 40.



WORK OUT AT MY PLACE
任我舒展身心

24- hours HGI fitness center at 10th floor. Working out need not be 
hard work at my modern cardio studio with its state-of-the-art 
equipment。
4小时免费健身中心位于酒店十楼，让您即使身在旅途也能酣畅淋漓地
放松身心，强健体魄。

Self- service Laundry on the 10th floor. Meanwhile, we also Provide  dry 
cleaning And ironing Service.
十楼设高自助洗衣服务区，同时也可根据需求，提供干洗及熨烫服务。



STAY AT MY PLACE
引我驻足停歇

202 间客房装饰风格清新典雅，树状的天花设计彰显花园风韵，每个花园房

间都配备了柔软贴心的低致敏枕头、帮您安睡的“舒达”（ Serta Prefect 

Sleeper）床垫、体贴周到的衣物送洗熨烫服务、让您在陌生旅途中也能感受

家的温馨；高速高效有线及无线网络、可调节灯光、人体工学座椅以及远程

打印服务支持，为您的商务工作带来更多便捷。

… and staying-in couldn’t be more inviting with 202 lavishly spacious urban 

modern rooms and suites, all featuring flesh and elegant decoration styles, 

unique garden tree ceiling design, each Garden room is equipped with soft 

sweet hypoallergenic pillows and Serta Perfect Sleeper mattress. Laundry 

service which can make you feel the warmth of home in your journey; room 

also has wired and wireless network with high efficiency, adjustable lightning, 

ergonomic chairs and remote printing service which make your business 

work convenient.



STAY AT MY PLACE
引我驻足停歇

Garden room which is elegant and comfortable, liberal and dignified, you can enjoy Dandong style decoration.

房间精致舒适，落落大方，入住花园客房，于艳花高树之间饱览别样的江城风情

95 间花园大床客房 (32 平米) 11 间江景大床房 (36 平米) 11 间豪华江景大床房 (40 平米) 

63 间花园双床客房 (32 平米) 10 间江景双床房 (36 平米) 12 间花园套房 (60 平米) 



FUNCTION AT MY PLACE
邀我相会于此

… and for luxury on an even grander scale, I have 1,400 sqm of superbly appointed and flexible function space, mostly natural light-filled and ranging from 40 

sqm to 700 sqm, ready and waiting to turn your event fantasies into reality!

广阔豪华的宴会场地，总面积1400平米，大小多功能厅及宴会厅大多拥有自然光线，可以根据你的需求灵活调配，40到800平米无限魅力空间，带给你超越豪华的

体验。



MEET AT MY PLACE
与我共享盛宴





CELEBRATE AT MY PLACE
令我瞩目非凡





COME TO MY PLACE
我的空间，你的自由国度



SEE MY CITY
我的空间，在丹东

河口 凤凰山 虎山长城

黄椅山 中朝友谊之桥 鸭绿村

天华山 双桥沟 大梨树



TEL/电话：0415-3978888

FAX/传真：0415-3887668

http://www.dandong.hgi.com

http://gardeninn.Hilton.com.cn/hgidd(中文)

No.30,Shiwei Road, Zhenxing District, Dandong, Liaoning,118000,China

辽宁省丹东市振兴区十纬路30号,邮编118000
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